
Boligudvalget

Til: Socialministeren

Dato: 6. maj 2011

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

BOU alm. del

Spørgsmål 137
Vil ministeren oplyse, hvordan prognosen for det årlige byggebehov fra 2005
til 2040 i ministeriets rapport "Den almene boligsektors fremtid" skal forstås?
Skal det årlige boligbehov tages fra og med 2005, således at der er et årligt
byggebehov på 5400 boliger i 2005, 2006 og så videre eller fra og med 2006,
således at der er et årligt byggebehov på 5400 boliger i 2006, 2007 og så vi-
dere?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Thomas Jensen (S).
Spørgsmålet ønskes besvaret senest den 13. maj 2011.
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Thomas.Jensen@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Nanna Westerby
formand
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